
ZÁPIS 
 

z 12. jednání Výboru pro cestovní ruch a mezinárodní spolupráci Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 25. 8. 2022 od 14:00 hod.  
on-line 

 
 
 
Přítomni: Mgr. Jan Grulich, Miroslav Vlasák, Roman Toušek, Milan Brandejs, Jakub Rus,                

Bc. Robert Průcha, Mgr. et Mgr. Pavlína Springerová, Ph.D., Ing. MVDr. Ivana 
Hantschová, Dott.ssa., Mgr. Alexandra Jiřičková, Mgr. Alena Stillerová, Jan Čtvrtečka, 

 
Omluveni:  Aleš Maloch, David Smetana, Mgr. Jana Patková, Zdeněk Podal 
 
Hosté:  Mgr. Petr Poláček (stálý host) 

Mgr. Martina Berdychová (stálý host) 
  Bc. Martin Soukup (stálý host) 

Mgr. Kateřina Churtajeva, vedoucí odboru kultury, památkové péče a cestovního 
ruchu 
Mgr. Pavlína Mazánková, vedoucí oddělení kultury a cestovního ruchu 

 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu, schválení hostů jednání 
3. Volba ověřovatele zápisu 
4. Žádosti o dotace na individuální účel: 

Úprava lyžařských běžeckých tras v královéhradecké části Krkonoš 2022/2023 
5. Různé 
6. Závěr 

 
 

 
1. - 2. Zahájení a schválení programu jednání, schválení hostů 

 
Předseda výboru Mgr. Jan Grulich zahájil 12. jednání Výboru pro cestovní ruch a mezinárodní 
spolupráci Zastupitelstva Královéhradeckého kraje. Požádal přítomné o odsouhlasení programu 
jednání a odsouhlasení hostů přítomných jednání výboru:  

Mgr. Petr Poláček (stálý host) 
Mgr. Martina Berdychová (stálý host) 

  Bc. Martin Soukup (stálý host) 
Mgr. Kateřina Churtajeva, vedoucí odboru kultury, památkové péče a cestovního 
ruchu 
Mgr. Pavlína Mazánková, vedoucí oddělení kultury a cestovního ruchu 

 
 

 
 



 

2 

schválení programu 
1. hlasování: 
Pro   11 
Proti  0 
Zdržel se 0 
Návrh byl přijat. 
 
schválení hostů 
2. hlasování: 
Pro   11 
Proti  0 
Zdržel se 0 
Návrh byl přijat. 
 
Program 12. jednání Výboru pro cestovní ruch a mezinárodní spolupráci Z KHK byl schválen. 
Byli schváleni hosté jednání výboru dle seznamu výše. 
 
 

3. Volba ověřovatele zápisu 
 
Ověřovatelem zápisu byl předsedou výboru navržen Bc. Robert Průcha. 
 
schválení ověřovatele zápisu  
3. hlasování: 
Pro   10 
Proti  0 
Zdržel se 1 
Návrh byl přijat. 
 
Byl schválen ověřovatel zápis Bc. Robert Průcha, který souhlasí. 
 
 
Předseda výboru Mgr. Jan Grulich vyzval zástupce odboru k prezentaci žádosti o dotaci na 
individuální účel.  
 
 

4. Žádosti o dotaci na individuální účel  
 
Úprava lyžařských běžeckých tras v královéhradecké části Krkonoš 2022/2023 

• Žadatel: Krkonoše – svazek měst a obcí  
• Předmět: Dofinancování úpravy LBT v Krkonoších 
• Celkové náklady: 327.200 Kč 
• Z toho DSO Krkonoše: 30.000 Kč 
• Požadovaná dotace z Královéhradeckého kraje: 297.000 Kč 
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USNESENÍ VCR/1/12/2022 
Výbor pro cestovní ruch a mezinárodní spolupráci Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
I. p r o j e d n a l 
  žádost o dotaci na individuální účel Úprava lyžařských běžeckých tras 

v královéhradecké části Krkonoš 2022/2023 ve výši 297.000 Kč 

II. d o p o r u č u j e 
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit poskytnutí dotace na individuální 
účel pro tento projekt: Úprava lyžařských běžeckých tras v královéhradecké části 
Krkonoš 2022/2023 ve výši 297.000 Kč 
 

  
4. hlasování: 
Pro     11 
Proti    0 
Zdržel se   0 
Návrh byl přijat. 
 

 
V diskuzi náměstkyně hejtmana Královéhradeckého kraje Mgr. Martina Berdychová uvedla, že se 
uvažuje o novém nastavení podpory na úpravu LBT prostřednictví DMO, jiné forma poskytnutí 
podpory než dotačním programem, které by mělo být předmětem dalšího jednání výboru. Dále 
zmínila neochotu podílet se na úpravě LBT ze strany poskytovatelů služeb v zimních lyžařských 
střediscích, dále zmínila, že záměrem je i navýšení finanční alokace. Jakub Rus poukázal na to, že 
by se tato žádost o navýšení neměla stát precedentem pro ostatní oblasti/území. Milan Brandejs 
informoval členy výboru o svých zkušenostech z hodnotící komise, optimální a účelné by bylo, 
aby žádal jeden žadatel za celé území, což v případě více žadatelů z jednoho území může 
znamenat i finanční zvýhodnění určité oblasti vůči jiné. Zároveň zmínil, že je poměrně 
problematické srovnání nákladů na úpravu LBT v jednotlivých územích.  
 
 
5. Různé 
V tomto bodě informovala Mgr. Martina Berdychová, že na příštím jednání bude členům výboru 
předložen návrh nového dotačního programu v oblasti cestovního ruchu. V jednání je i vyčlenění 
dostatečné finanční alokace na program. Dále budou členům výboru poskytnuty informace o 
zpracovávané Strategii rozvoje Královéhradeckého kraje v oblasti cestovního ruchu 2022-2030. 
Milan Brandejs upozornil na skutečnost, že nefunguje Komise Rady Královéhradeckého kraje pro 
cestovní ruch a dále, že je vzhledem k očekávanému nárůstu cen energií potřeba řešit i např. 
podporu ostatních zimních sportů. 
Mgr. Martina Berdychová odpověděla, že hlavní náplní Komise byla transformace z.s. na p.o., že 
Komise zasedá podle potřeby, až bude téma k řešení, bude opět svolána. Zástupci DMO jsou členy 
poradního orgánu Královéhradecké krajské centrály cestovního ruchu, příspěvkové organizace.  
K problematice nárůstu cen energií sdělila, že zajištění dodavatele energií není v její gesční oblasti 
a že se počítá s nárůstem cen v rozpočtu.  
 
Dále všichni členové výboru požadují zajištění následujících úkolů: 

 Pravidelné zasílání newsletterů, které budou informovat o činnosti a aktivitách 
příspěvkové organizace (každé dva nebo dva a půl měsíce), s tím, že první zpráva od 
centrály cestovního ruchu bude zaslána do 30.9.2022. 



 

4 

 Zasílání zápisů z jednání poradních orgánů příspěvkové organizace. 
 
Předseda výboru Mgr. Jan Grulich navrhl, aby bodem programu říjnového jednání výboru byla 
prezentace činností a aktivit Královéhradecké krajské centrály cestovního ruchu, příspěvkové 
organizace. 
 
 
 
6. Závěr 
Předseda výboru Mgr. Jan Grulich poděkoval členům a hostům za účast a ukončil zasedání 12. 
schůze Výboru pro cestovní ruch a mezinárodní spolupráci Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje v 14:40 hodin. Další jednání výboru se uskuteční již prezenčně dne 29.9.2022 od 14 hod. 
Místo bude upřesněno v pozvánce. 
 
 
 
 
        Mgr. Jan Grulich, v.r. 
           předseda výboru 
 
 
 
 
Zapsala: Mgr. Pavlína Mazánková 
 
 
 
Ověřovatel: Bc. Robert Průcha 


